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PROTOKÓŁ 

z XII w kadencji 2024-2029 sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie 

w dniu 27 lutego 2025 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU RADY 

lp nazwisko imię status podpis 

1 Dulemba Anna obecna   

2 Frątczak Lidia obecna   

3 Gałczyński Marek nieobecny   

4 Garbala Ewa obecna   

5 Kornecka Marta obecna   

6 Kowalik Izabela obecna   

7 Krogulec Waldemar obecny   

8 Lech Szymon obecny   

9 Maluszczak Tomasz obecny   

10 Miernik Dorota obecna   

11 Pająk Arkadiusz obecny   

12 Pałac Marcin obecny   

13 Salwa Anna obecna   

14 Uba Jacek obecny   

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka nieobecna   

 

obecni 13 

wszyscy 15 

procent 86,67 % 

Kworum zostało osiągnięte 
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PRZEBIEG OBRAD 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie 

 

Czas trwania obrad - godz.14:00 - 16:50 

 

Witając zebranych posiedzenie otworzyła i przewodniczyła mu Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Rady Miejskiej. 

 

 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali : 
p. Dariusz Miernik - Burmistrz MiG 

p. Agnieszka Jaszczur – Z-ca Burmistrza  

p. Renata Sidor – Sekretarz Gminy 

p. Dorota Dyka – Skarbnik Gminy 

p. Beata Kaszuba – Inspektor ds. edukacji 

p. Radosław Gąska – Radca Prawny 

 

Zaproszeni goście : 

p. Jerzy Żmijewski – Przewodniczący Rady Powiatu Skarżyskiego 

p. Cezary Błach– członek Zarzadu Powiatu Skarżyskiego 

p. Zbigniew Miernik – radny Rady Powiatu Skarżyskiego 

p. Urszula Sułek – Przewodnicząca Rady Seniorów 

 

 

Przewodniczący Zarządu Osiedli i Sołtysi (wg. załączonej listy obecności) 

 

Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy (wg. załączonej listy obecności) 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Stwierdzono obecność 13 radnych. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej na sekretarza obrad powołała radnego Jacka Ubę.  

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.a. odczytanie projektu porządku obrad przez Przewodniczącą Rady Miejskiej, 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Lidia Frątczak odczytała projekt porządku obrad 

niniejszej sesji (projekt porządku obrad w załączeniu do protokołu).  

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy złożył wniosek w sprawie zdjecia z porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych drzewa 

uznanego za pomnik przyrody rosnącego na terenie Gminy Suchedniów. 

W dniu dzisiejszym okazało się, że są pewne nieścisłości jeśli chodzi o dokumentację 

ewidencjonującą te pomniki przyrody. W różnych dokumentach i w różnych jednostkach 
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samorządowych ten pomnik jest lokalizowany w różnych oddziałach. Dzisiaj jeszcze rozmawiałem 

w Nadleśnictwie, on jest na granicy dwóch oddziałów leśnych i w różnych dokumentach jest różna 

jego lokalizacja podawana. Uznałem, że należy jednoznacznie stwierdzić w jakim oddziale,                             

w jakim leśnictwie on jest położony i wtedy ewentualnie wrócić do procedowania tego projektu 

uchwały, dziękuję. 

4.b. głosowanie w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie uzgodnienia 

przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych drzewa uznanego za pomnik przyrody rosnącego                    

na terenie Gminy Suchedniów. 

głosowanie głosowanie w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w 
sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych drzewa 
uznanego za pomnik przyrody rosnącego na terenie Gminy Suchedniów. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 lutego 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek nieobecny 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 
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7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka nieobecna 

Wniosek Burmistrza uzyskał akceptację Rady Miejskiej i projektu uchwały w sprawie uzgodnienia 

przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych drzewa uznanego za pomnik przyrody rosnącego                    

na terenie Gminy Suchedniów został zdjety z projektu porządku obrad.  

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do przeprowadzenia głosowania nad 

przyjęciem porządku obrad po wniesionych zmianach.  

4.c. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 lutego 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek nieobecny 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka nieobecna 

 

Porzadek obrad został przyjęty przez Radę Miejską.  

 

5. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Miejskiej. 

głosowanie Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Miejskiej. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 lutego 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 
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status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek nieobecny 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka nieobecna 

 

Protokół z IX w kadencji sesji Rady Miejskiej został przyjęty przez Radę Miejską.  

 

6. Wystąpienia zaproszonych gości. 

Pan Cezary Błach- członek Zarządu Rady Powiatu Skarżyskiego : 

- Szanowni Państwo na przestrzeni tego ostatniego miesiąca od ostatniej sesji Rady Miejskiej  

w Suchedniowie w zakresie prac, które są realizowane w Powiecie Skarżyskim chciałbym 

przekazać dwie informacje. Na ostatniej sesji Rady Powiatu dokonane zostały zmiany                    
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w budżecie Powiatu na 2025 rok. Zostało wprowadzone zadanie pod nazwą przebudowa 

ulicy Jasnej w Suchedniowie. Zostały zabezpieczone środki w wysokości 65 tysięcy zł                        

na opracowanie dokumentacji projektowej. Jesteśmy już po wstępnych spotkaniach 

roboczych z Panem Burmistrzem, w najbliższym czasie opracowanie tej dokumentacji 

zostanie zlecone. Uzgodniliśmy z Panem Burmistrzem, że będziemy na bieżąco 

współpracować jeżeli chodzi o konkretne rozwiązania techniczne wynikające                                     

z uwarunkowań terenowych. 

- Druga informacja jest taka, że na ostatnim posiedzeniu Zarządu Powiatu Skarżyskiego 

przyjęty został projekt uchwały Rady Powiatu dotyczący Statutu Powiatowej Rady 

Seniorów. Planujemy przedłożyć ten projekt pod obrady najbliższej sesji Rady Powiatu 

Skarżyskiego. Po uchwaleniu tego statutu ogłosimy nabór do Powiatowej Rady Seniorów. 

Liczymy na to, że Gmina Suchedniów będzie licznie reprezentowana w Powiatowej Radzie 

Seniorów, dziękuję. 

 

7. Zgłoszenie wniosków i zapytań. 

Pani Marta Kornecka – radna : 

Szanowni Państwo, ja chciałabym podziękować Panu Burmistrzowi Dariuszowi Miernikowi 

za zlecenie naprawy chodników na ulicy Warszawskiej. Wiem, że prace trwają od wczoraj.                        

Na pewno to poprawi komfort i bezpieczeństwo mieszkańców, także serdecznie w imieniu swoim                                     

i mieszkańców dziękuję. 

Pani Justyna Żołądek – mieszkanka Gminy Suchedniów : 

- Szanowni Państwo, Ja w pierwszej kolejności chciałabym się odnieść do podatków,                            

a mianowicie do tego podatku, który był tutaj na jednej z sesji bardzo głośno omawiany.                               

Na pewno wszyscy pamiętamy burzliwą dyskusję. Chciałabym przedstawić tylko jak 

wygląda to w rzeczywistości. Była to mowa o Ostojowie, jak bodajże pamiętam, że to miało 

być więcej o około 13 zł miesięcznie, średnia tak wypadała. Ja tylko tak żeby to 

urzeczywistnić, jest to kwota około 400 zł więcej na jedną posesję i chciałam zauważyć,                    

że mieszkańcy Ostojowa bardzo są z tego tytułu niezadowoleni; 

- chciałabym się odnieść do wniosku złożonego 5 lutego przez Stowarzyszenie  Nowa 

Perspektywa Suchedniów dotyczącego dopuszczenia nas do udziału w postępowaniu 

administracyjnym. Stowarzyszenie zostało wezwane do uzupełnienia wniosku, mimo                          

iż spełnia wszystkie ustawowe wymagania. Wezwanie dotyczyło przedłożenia Statutu oraz 

przedłożenia dokumentu potwierdzającego wpisu do ewidencji. Ostatnio mówiłam,                           

że jesteśmy otwarci na współpracę I chcemy współpracować, ja odbieram to jak jako 

utrudnienie i przedłużanie. Dlatego postanowiłam tutaj wytłumaczyć te kwestie formalne, 

żeby nie budziły wątpliwości, żebym nikt nie zarzucał nam, że działamy bezprawnie.               

Na wniosku zamieszczony został numer ewidencyjny stowarzyszenia, nadany NIP oraz 

REGON. Wystarczyło sprawdzić obie te rzeczy wewnętrznie. Starostwo posiada taki 
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rejestr. Ja wiem że w tej chwili jest strona w modernizacji ale był podany numer 

ewidencyjny i można było to ustnie sprawdzić. Poza tym wniosek o dopuszczenie 

organizacji o charakterze uczestnika postępowania powinien mieć zasadniczo formę 

pisemną. Powinien zatem spełniać wymagania, powinien zawierać argumentację,                           

że sprawa dotyczy jej statusowej działalnośc. U nas to wszystko było, nie ma też przeszkód 

aby organizacja dołączyła do wniosku swój statut. i nie są to jednak braki formalne pisma, 

które podlegają uzupełnieniu tak jak w naszym przypadku. Zostaliśmy wezwani                               

do uzupełnienia, Jeszcze raz bardzo bym chciała podkreślić, że My jesteśmy chętni                         

do współpracy. Nawet w dniu wczorajszym rozmawiałam tutaj z pracownikiem,                                

bo postanowiłam donieść większe uzasadnienie żeby to nie budziło wątpliwości. 

Pozytywnie ta rozmowę odbieram. Mam nadzieję, że w końcu rozpatrzenie tego wniosku 

będzie miało miejsce. Poza tym to nie jest nasz pierwszy wniosek, który składaliśmy; 

- kolejna sprawa, o którą pytałam na poprzedniej sesji to zawiadomienie Marszałka 

Województwa Świętokrzyskiego o przystąpieniu do sporządzenia planu zagospodarowania 

przestrzennego Województwa Świętokrzyskiego. Złożyłam pisemne zapytanie, na które 

jeszcze wprawdzie nie dostałam odpowiedzi ale inny urząd taką odpowiedź mi dał. Moim 

zdaniem obwieszczenie  Marszałka powinno być wywieszona nie tylko na tablicy ogoszeń 

ale również na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzedu Miasta i Gminy. Mieliśmy 

100 dni od ukazania się niniejszego obwieszczenia aby złożyć wnioski do tego planu. 

Dlatego moje ogromne zdziwienie, że Gmina dwa miesiące po terminie na składanie tych 

wniosków dopiero składa mały wniosek przez e-pułap, który dotyczy zamieszczenia wpisu 

żeby w tym ogólnym planie był wpis dotyczący kopalni Baranów, znajdujących się tam 

kopalin. Uważam, że to jest rażący błąd żeby tak długo czekać, bo mogło to skutkować żeby 

to było nieuwzględnione. Stowarzyszenie było w Urzędzie Marszałkowskim i z tego                      

co wiem będzie to uzgodnienie. Uważam, że nie możemy sobie pozwolić w obecnej sytuacji 

na takie zaniedbania i żeby to mogło nie dojść do skutku., nie było to wpisane u nas ten 

główny plan; 

-  ostatnia sprawa, która wynikła na gorąco. Pan Burmistrz pewnie jest zapoznany z tą sprawą 

ale ja bym chciała wiedzieć czy już coś się tam wyjaśniło i czy Pan Burmistrz tam jakieś 

działania podjął. Dotyczy zawiadomienia naszego Stowarzyszenia o działaniach, które mają 

miejsce na terenie ZGK. Dokładnie dotyczyło to czyszczenia zbiornika po nieczystościach                                 

i opróżnienia tej wody na grunty obok. Wyglądało to tak, że wąż był przy samym płocie                     

i jest tam rozlewisko, które powstało po wypompowaniu tej wody z tego zbiornika.                       

Takie płukania były dwa razy z tego co nam powiedział Pan technolog tego zbiornika. 

Następna rzecz, która też jest niepokojąca i prosiłabym żeby Pan Burmistrz sprawdził.                        

Czy przepisy BHP dopuszczają żeby pracownicy mogli wejść do takiego zbiornika. 

Dostaliśmy taką informację, że następny etap tego czyszczenia to jest wprowadzenie 

pracowników do tego zbiornika. Nie dopuszczalną sprawą jest żeby tak płukać zbiornik i te 

ścieki nie powinny w ogóle wyjść poza teren ZGK i nie powinny się znaleźć na ziemi, 

dziękuję. 
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Pan Jacek Uba – radny : 

- Szanowni Państwo, ja mam pytanie do Pana Burmistrza. Kiedyś rozmawialiśmy w sprawie 

ścieżki wokół zalewu w Mostkach, zagospodarowania i wyrównania terenów tej ścieżki                        

i o ustawienie ławek. Zbliża się już czas wiosenny i chciałem się zapytać czy już w tym 

temacie są jakieś podjęte kroki; 

- chciałem  złożyć podziękowanie dla Pana Burmistrza i dla służb ZGK za wyrównanie dróg 

na terenie sołectwa Mostki. Z tego co wiem to ulica  Graniczna jeszcze jest do uzupełnienia 

to bym bardzo prosił żeby służby jeszcze uzupełniły te drogi, dziękuję. 

Pan Tomasz Maluszczak – radny : 

- Szanowni Państwo, Ja w pierwszej części swojej wypowiedzi będę chciał nawiązać                             

do wypowiedzi Pani Justyny Żołądek ponieważ również byłem w ZGK i Pan Główny 

Technolog jak z nim rozmawialiśmy wspomniał, że na takie sytuacje związane                                       

z oczyszczaniem zbiornika nie ma procedur. Trudno jest mi w to uwierzyć. Niemniej jednak 

Pan Burmistrz obiecał, że sprawdzi ten temat. Ja na marginesie zaznaczę, że jakiś czas temu 

skończyłem studia podyplomowe z zakresu BHP. Jest takie rozporządzenie ministra 

gospodarki w sprawie BHP w oczyszczalni ścieków. Chciałbym żeby Pan kierownik ZGK 

sprawdził czy są takie procedury. Proszę również o sprawdzenie, czy wszyscy pracownicy                 

z tymi procedurami są zapoznani i przeszkoleni. Czy kierownik jednostki zlecając pracę 

niebezpieczne , a to są prace niebezpieczne wydaje te polecenia na piśmie. Czy wchodzenie 

do miejsc i pomieszczeń odbywa się w składach osobowych określonych w przepisach 

BHP. Czy pracownicy każdorazowo posiadają odpowiednie środki ochrony osobistej                        

(w tym maski) i aparaty tlenowe i czy środki ochrony osobistej posiadają atesty i są 

okresowo sprawdzane jeśli to jest wymagane dla danego ośrodka ochrony osobistej. Proszę 

Państwa to są bardzo poważne sprawy, bo na pewno każdy z nas parę razy w życiu usłyszał,                        

że gdzieś doszło do jakiegoś nieszczęścia czy to strażaków czy członków rodzin. Także ja 

bardzo proszę żeby ten temat szczególnym nadzorem był objęty przez pana kierownika 

ZGK. Mam nadzieję, że tutaj odpowiedź w tym zakresie dostaniemy, a tak naprawdę 

musimy dbać o tych naszych pracowników którzy tak naprawdę wykonują bardzo ciężką                   

i poniekąd niebezpieczną pracę; 

- chciałbym nawiązać jeszcze do spraw związanych z kopalnią baranów i przygotowałem 

zapytanie skierowane do Burmistrza Miasta i Gminy.  

           (zapytanie radnego dostepne pod linkiem     

                https://www.suchedniow.bip.doc.pl/index.php?wiad=147297). 

Pani Dotota Miernik – radna :  

pewne kwestie tu już zostały poruszone przez Panią Prezes Justynę Żołądek prezes naszego 

Stowarzyszenia Nowa Perspektywa Suchedniów jak i przez kolegę radnego ale ja tak woli, że tak 

powiem Sprawiedliwości I takich pewnych uwag chciałam jeszcze podnieść te kwestię. Zacznę                 

https://www.suchedniow.bip.doc.pl/index.php?wiad=147297
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od takiej maksymy po owocach i po czynach ich poznacie. Oczywiście to co przedstawił kolega 

Tomasz wymaga pewnej refleksji. Ja też się spotykam oficjalnie, chyba wszyscy, że tutaj organ 

wykonawczy czyli Burmistrz wraz z przydzielonymi mu pracownikami są jak najbardziej 

przeciwko powstaniu składowiska śmieci na terenie kopalni “Baranów”. Dlaczego Państwo 

wzywacie właśnie do uzupełnienia wniosku o zaświadczenie o wpisie do rejestru stowarzyszeń 

zwykłych jeżeli Państwo macie do tego dostęp. W 2016 roku z tego co wiem była nowelizacja 

ustawy o stowarzyszeniach. My jesteśmy Stowarzyszeniem zwykłym, którego rejestrację 

prowadzi Starosta i co więcej jest obowiązek informowania, zawiadamiania, zamieszczania 

wszystkich informacji w BIP-ie. Chciałabym zapytać dlaczego tak długo trwa postęp                                   

o dopuszczenie Stowarzyszenia Nowa Perspektywa Suchedniów do udziału w postępowaniu                   

w sprawie decyzji oddziaływania na środowisko, warunkowań oddziaływania na środowisko. 

Sprawa rozstrzygniecia tego wniosku jest prosta, wystarczy zbadanie trzech przesłanek czy toczy 

się postępowanie, a postępowanie się toczy, ono zostało zainicjowane złożeniem przez 

firmę EKO –BYŚ. Czy jest to zgodne ze statutem i czy jest w tym interes społeczny, publiczny                                       

i państwa. Nie wiem dlaczego tak długo to trwa, to też jest zbędna zwłoka. Narażacie sie Państwo 

na zarzut bezczynności i złożenia ponaglenia do organu nadzoru. Liczymy na szybkie 

rozstrzygnięcie, to jest sprawa prosta, nie trzeba tu żadnego postępowania wyjaśniającego. Proszę               

o stosunkowanie się do tych uwag i zapytań, dziękuję.  

 

8. Udzielenie odpowiedzi na wniesione wnioski i zapytania. 

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy : 

- Szanowni Państwo, odniosę się w pierwszym słowach do tego pisma, bo w zasadzie trzy 

osoby poruszyły ten sam temat chyba celowo wprowadzając w błąd opinie publiczną. 

Niestety ale to co zostało tutaj odczytane to są oszczerstwa i kłamstwa. Szanowni Państwo 

albo celowo chcecie opinie publiczną wprowadzić w błąd i mieszacie tutaj w tym piśmie                     

i w tych wypowiedziach różnego rodzaju postępowania administracyjnego i różne przepisy 

prawa wrzucacie w jedno zadanie gdzie są różne procedury załatwiania tych spraw. Różne 

instytucje to załatwiają i różny czasy jest na załatwienie takich spraw. Ja odniosę się 

oczywiście do tego pisma, będę go też chciał tutaj Państwu odczytać na sesji bo widzę,                       

że podjęliśmy jakąś dziwną zabawę i celowo chcemy tutaj robić jakieś show nad tym 

tematem kopalni “Baranów” i wprowadzenia tam jakichś zamierzeń inwestora i na tym się 

rozwodzimy. Chcemy tutaj dostępy do informacji jakieś nowe. Cieszę się to co Pani Justyna 

powiedziała, że wczoraj odbyła rozmowę z moim pracownikiem i ta rozmowa była owocna. 

Ja już powiedziałem chyba na poprzedniej sesji i w którymś piśmie też zostało to napisane. 

Właśnie przychodźcie do nas i rozmawiajcie z name, a my wam wasze wątpliwości i błędy 

interpretacji przepisów będziemy próbowali wyjaśniać. Chociaż widzę, że pomimo tego,                             

że rozmowa była owocna dalej pewne sprawy są niezrozumiałe. I tutaj przedstawiane 

ponownie na sesji, podejrzewam, że pokazywać celowo w kłamliwy sposób, że Gmina  źle 

pracuje, że źle tutaj postępowania są prowadzon i my nie wiem czy celowo chcemy żeby 

tam się coś zadziało przeciwko mieszkańcom Suchedniowa, bzdura totalna. 
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Szanowni państwo jeśli chodzi o jakieś postępowanie tutaj równolegle prowadzone ja 

Państwu o tym mówiłem, że jest kilka postępowań prowadzonych w tej chwili jeśli chodzi  

o teren kopalni “Baranów”. Postępowania te są prowadzone według różnych przepisów 

prawa. My też czasami mamy pewne wątpliwości jak te dokumenty, jak te zapisy, jak te 

wnioski będą na siebie oddziaływać. Też dużo czasu spędzamy z pracownikami, 

rozmawiamy na ten temat. Myślę, że sesja nie jest miejscem żeby czytać takie bzdury jak 

przed chwilą zostały przeczytane. Przepraszam, ale to jest celowe wprowadzenie w błąd 

opinii publicznej. Szanowni Państwo tak jak wspomniałem prowadzone są w tej chwili 

przynajmniej trzy postępowania w ramach różnych przepisów i gdzie są różne uzgodnienia, 

różne opinie są zbierane. To nie jest tak, że będziemy was informować, że wystąpiliśmy                           

o opinie albo zakres raportu tak jak tutaj Pan czytał. Dlaczego Regionalny Dyrektor 

Ochrony Środowiska odstąpił od konieczności sporządzania raportu. To nie jest nasza 

sprawa żeby rozstrzygać dlaczego odstąpił. Jeśli zamierzenie inwestycyjne mieści się                            

w zakresie inwestycji, które są negatywnie wymienione w rozporządzeniu do jakich 

zamierzeń wymagany jest raport oddziaływania na środowisko, a do których może być 

wymagany to mamy obowiązek wystąpić do Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska          

i do Sanepidu z zapytaniem czy taki raport jest potrzebny. Jeśli jest potrzebny, to jaki zakres 

tego raportu. Jeżeli dostajemy odpowiedź, że nie ma potrzeby przeprowadzenia oceny 

oddziaływania na środowisko to my z tym nie dyskutujemy i nie zastanawiamy się             

czy należy to wpisać, czy nie. Czy należy się odwoływać od tego postanowienia, czy nie.    

To jest jeden z elementów, o których tutaj rozmawialiśmy. Brakuje troszeczkę spojrzenia 

takiego obiektywnego na tą sprawę, bo Państwo założyliście z gory, że tam są błędy w tym 

postępowaniui i teraz szukacie tych błędów na siłę troche, niestety ale taka jest prawda. 

Zakładacie stowarzyszenia, zakładacie związki, piszecie petycję. Cieszę się, że walczmy 

oczywiście jako wszyscy mieszkańcy tak samo. Dlaczego spotkanie z Powiatem. 

Uznaliśmy, że należy się spotkać, należy porozmawiać z Zarządem Powiatu i wspólnie 

doszliśmy do takiego wniosku, że skoro są jakieś wątpliwości, skoro mieszkańcy mają 

jakieś uwagi co do naszej pracy, myślę, że niezasadne ale skoro mają do pracy Urzędu, do 

pracy Starostwa Powiatowego to podejmijmy takie zobowiązanie, że będziemy się 

informować na bieżąco o tym, co się w którym urzędzie dzieje, jakie postępowania 

prowadzimy, jakie mamy problemy w związku z tym załatwieniem tej sprawy. Chyba to jest 

normalne bo to jest delikatny temat. Szanowni Państwo to jest delikatna sprawa. Wszyscy 

mamy wspólny cel i wszyscy chcemy ten cel realizować i nie ma potrzeby tutaj żeby sobie 

nogi podkładać i kopać się po kostkach, żeby komuś pokazać, że ja coś wiem lepiej albo               

mi się tak wydaje. Mnie się nie może wydawać, ja mam zrobić to zgodnie z przepisami, 

mam wszystkich traktować jednakowo. Czy to będzie przedsiębiorca, czy to będzie 

Stowarzyszenie, czy to będzie zwykły obywatel. Mam z każdym tak samo informacje 

przekazywać, spotykać się i rzetelnie każde postępowanie prowadzić i to robię. Zarówno ja, 

jak i wszyscy moi pracownicy i ręcze za to, że nie ma tam jakichś błędów albo celowego 

działania żeby pracować niezgodnie z przepisami, czy na szkodę Miasta i Gminy 

Suchedniów.  
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Jeśli chodzi o ten wpis do Planu Zagospodarowania Przestrzennego Województwa 

Świętokrzyskiego, złożyliśmy wniosek. Nie chciałem żeby pisać konkretnie, że chcemy 

ochraniać kopalnie Baranów, mamy inne złoża też. Napisaliśmy ogólny wniosek, że mamy 

ochronić wszystkie złoża jakie są na terenie Gminy Suchedniów i tak chciałbym żeby to 

wybrzmiało. Prosiłem Państwa też kiedyś, rozmawiajmy w innych okolicznościach na te 

tematy, nie rozmawiajmy tutaj w tym miejscu. Widzę, że to jest temat medialny i każdy się 

chce promować na tym na tym temacie.  

Plan Zagospodarowania Przestrzennego Województwa Świętokrzyskiego też 

opracowywany jest zgodnie z określonymi procedurami. To, że my możemy tam złożyć 

wniosek, to nie znaczy, że my tam będziemy ich kontrolować na każdym etapie, czy oni go 

uzgadniają z Dyrektorem Ochrony Środowiska, czy ktoś inne wnioski złożył.  Jest zespół 

projektowy, który ma obowiązki pewne wynikające z przepisów, z ustawy o planowaniu                

i zagospodarowaniu przestrzennym i on to ma realizować. My nie będziemy każdego 

dokumentu oglądać na różne strony i się zastanawiać dlaczego w taki sposób jakaś tam 

instytucja, czy jednostka, czy jakiś zespół uwzględniający, czy opiniujący projekt planu                

w ten czy w inny sposób podpisał. Zależność taka pomiędzy tymi dokumentami powinna 

być, że plan zagospodarowania województwa powinien być nadrzędny nad planem naszym 

ogólnym i nasz plan ogólny powinien wynikać z tego planu zagospodarowania 

województwa. Wiadomo, że to są dokumenty na bardzo dużej skali ogólności, bo to są 

dokumenty strategiczne. W planie województwa nie będzie zapisane konkretnie, że kopalnie 

Baranów to możemy zrobić tam coś, tylko, że chcemy żeby chronić ten teren ogólnymi 

zapisami a nie jakimiś szczegółowymi. Od tego są inne plany, które opracowywane są                 

w innych jednostkach i taki plan przecież wiecie o tym, że robimy.  

Czy są jakieś błedy w tym planie. Według mnie nie ma tam żadnych błędów. Dlaczego                                      

nie ma, dlatego że są tak jak wspomniałem procedury, które musimy wypełnić. Zespół 

projektowy ma pewne obowiązki, ma określone w ramach przepisów działania, które musi 

wykonać. Jeśli te działania wykona, dopiero wtedy przedkłada do nas projekt tego planu. 

Wykładamy ten plan do konsultacji społecznych i wtedy jest czas gdzie zarówno Rada,  

mieszkańcy miasta, zainteresowani mają ten czas kiedy mogą się zapoznać z tym 

dokumentem. Do tej pory to na razie zbieramy informacje, opinię, uzgodnienia. Komisja 

urbanistyczno-architektoniczna  pracuje nad tym planem, zespół projektowy planuje nad 

tym planem ale to są jakby działania zamknięte, one nie powinny być udostępniane 

publicznie bo to nie jest ten czas. Dopiero jak projekt planu powstanie wtedy mamy 

obowiązek go upublicznić. Ten czas wyłożenia kończy się debatą publiczną. Wtedy 

będziecie Państwo  mogli wnieść uwagi do tego planu.  

Szanowni Państwo, My tworzymy prawo na tej sali. Tylko żeby zrobić prawo, które będzie 

sprawiedliwe i jednakowe dla wszystkich to potrzeba czasu, potrzeba ludzi, którzy się 

na tym znają i potrzeba odpowiednich uzgodnień, odpowiednich dokumentów.                               

Ja zobowiązuje się, że na najbliższą sesję przygotuję odpowiedź na to pismo radnego 

Maluszczaka. 
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- w temacie oczyszczalni ścieków. Spotykamy  z kierownikiem Zakładu Gospodarki 

Komunalnej, różne tematy, zagadnienia omawiamy. Spotkaliśmy się na roboczo żeby 

omówić jakieś problemy. Kierownik dostał telefon podczas tego spotkania, że jakieś 

niepowołane osoby znajdują się na terenie Zakładu. Państwo pytacie tutaj,                                     

czy zawiadomiłem o czyszczeniu zbiorników, ale nie wiem kogo miałem zawiadomić 

oczyszczeniu zbiorników. Nie zawiadamiałem nikogo z Państwa o oczyszczeniu zbiorników 

na terenie ZGK z tego względu, że Kierownik nie opowiadam mi o wszystkich 

czynnościach jakie codziennie wykonuje na terenie Zakładu. Czyszczenie zbiorników  

wydaje mi się, że to poprawne działanie bo chcemy żeby Zakład funkcjonował, żeby ścieki 

były oczyszczane, żeby miasto i mieszkańcy mogli korzystać z tych urządzeń jakie są                      

na oczyszczalni ścieków. Jeśli pracownicy Zakładu uznali, że należy wyczyścić pewne 

urządzenia to takie czynności są wykonywane. Z informacji od Kierownika wiem że tam 

żadnych przekroczeń jeśli chodzi o stężenie ścieków i tak dalej nie było. Ścieki zostały 

wypompowane do obiegu zamkniętego a wydobywany był tylko piasek, który się 

zgromadził w zbiorniku i ten piasek został faktycznie wyrzucony na teren oczyszczalni, 

bezpośrednio na grunt. Kierownik sprawdzi czy zostały wszystkie przepisy BHP spełnione 

jeśli chodzi o wykonywanie tych robot, czy pracownicy zostali wyposażeni, te uwagi 

przyjmujemy. Pan Kierownik jest na sali, to proszę te uwagi uwzględnić, sprawdzić to co 

zostało powiedziane i oczywiście proszę się stosować do tych przepisów. Mamy osobę, 

która odpowiada za przepisy BHP zarówno w Urzędzie Miasta i Gminy jak i w Zakładzie                  

to też proszę żeby z nią rozmawiać na temat prowadzenia takich prac i ewentualnie                        

na przyszłość żebyśmy nie mieli żadnych tutaj wątpliwości, że coś robimy niezgodnie                      

z przepisami; 

- w temacie “wysokiej stawki podatku od nieruchomości w Ostojowie”. No niestety 

Szanowni Państwo, stawka podatku od nieruchomości stosowana jest do metra 

kwadratowego danej powierzchni i tak to należy przedstawiać jeśli są jakieś pytania, jakieś 

wątpliwości. Myślę,  że ludzie to wiedzą bo już regulują w tej chwili ten podatek i też 

rozmawiamy z mieszkańcami; 

- Jeśli mówimy o drogach, rozpoczęliśmy faktycznie tą procedurę proces wyrównywania,  

czy naprawy tych dróg gruntowych. Faktycznie te nierówności po okresie zimy doskwierają 

mieszkańcom i mamy tutaj interwencję, wyrównujemy i będziemy to dalej prowadzić; 

-  jeśli chodzi o ławki wokół zalewu zleciliśmy przygotowanie takich balików, na których 

będą wykonane siedliska na ławkach i na pewno swoimi pracownikami będziemy później 

chcieli to wykonać.  

Pani Dorota Miernik – radna :  

- Panie Burmistrzu to co Pan w tej chwili powiedział to traktuje jako pewną rodzaju 

połajankę, że w ogóle możemy zadawać takie pytania składać też takie uwagi, przyjmuję to. 

Jest kolejny poważny zarzut, ja już kiedyś z tym spotkałam w odpowiedzi na interpelację, 

gdzie w odpowiedzi zakwestionowano moje, że tak powiem kompetencje. Więc, że tak 
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powiem woli sprawiedliwości mamy nagranie co ja powiedziałam. Proszę mi wskazać                          

w którym momencie myliłam się z przepisami prawnymi. Oczekuję pisemnej odpowiedzi; 

-  druga sprawa, wskazuje Pan na tak zwane przepisy szczególne, które bodajże wynikają 

z ustawy o zagospodarowaniu przestrzennym, ale jest są jeszcze przepisy ogólne artykuł 

11b ustawy o samorządzie gminnym że działania organów administracji samorządowej 

Gminy są jawne i tylko ustawa może ograniczyć tą jawność. Proszę pokazać przepis, 

że jest w jakiś sposób to ograniczone, dziękuję. 

Pan Tomasz Maluszczak – radny : 

Panie Burmistrzu, bardzo dziękuję za taką dużą ilość ciepłych słów, przyjmuje to z pokorą. Jeszcze 

raz bardzo chciałbym podkreślić, że chciałbym dziś bardzo się mylić. Naprawdę jeden                                   

z mieszkańców, który dość mocno jest zaangażowany w te tematy kiedyś powiedział, czy napisał, 

że chciałby wykonać dwie czy trzy czynności więcej niż za 3 lata pluć sobie w twarz, że czegoś 

nie zrobił. Panie Burmistrzu 90% tego co zostało napisane, zostało przygotowane na podstawie 

odpowiedzi, które uzyskaliśmy od Pana jak również z informacji, które są zawarte                                         

czy ogólnodostępne. Jeszcze raz podkreślam bardzo chciałbym się dziś mylić. Tych pytań by                   

nie było gdybyśmy w poniedziałek jako radni nie byli wyproszeni z posiedzenia Komisji 

Rewizyjnej. Nie chcę tego tematu bardziej rozwijać bo po sesji sami radni sobie to wyjaśnimy. 

Niemniej jednak w tym miejscu jako Wiceprezes Stowarzyszenia Nowa Perspektywa Suchedniów 

chciałbym Pana Burmistrza zaprosić na spotkanie robocze, gdzie moglibyśmy sobie usiąść, 

porozmawiać, wymienić się informacjami, dziękuję. 

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy : 

Szanowni Państwo, ja bardzo chętnie się spotkam, sala konferencyjna jest do Państwa dyspozycji. 

Przecież wiecie, że macie też pokój Rady Miejskiej w budynku Urzędu. Pozwolicie, że ja na takie 

spotkanie zaproszę swoich pracowników bo oni na bieżąco te prace prowadzą. W niektórych 

tematach naprawdę lepiej się orientują ode mnie, chociaż to młodzi ludzie ale bardzo zaangażowani 

w ten temat i wogóle w pracy. Trochę też takie działanie powiem Państwu w tej chwili z waszej 

strony to też trochę podcinają skrzydła tym młodym ludziom. Szukacie błędów u mnie tylko, że ja 

tych wszystkich rzeczy nie wykonuje, wykonują moi pracownicy. Ja przecież też będę rozmawiał                   

z pracownikami. Jeżeli uznam, że jest coś co zostało poprowadzone nie tak jak ja sobie tego życzę 

będę miał do nich pretensje o to, a nagonka jaka jest  trochę wydaje mi się, że niepotrzebna                             

i naprawdę niezasadna, dziękuję. 

 

9. Informacja Burmistrza MiG z działalności pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 

Informację z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta i Gminy Suchedniów w okresie 

od dnia 30.01.2025 r. do dnia 26.02.20205 r. przedstawił Pan Dariusz Miernik – Burmistrz 

Miasta i Gminy (Informacja w załączeniu do protokołu).  
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10. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Suchedniów                          

w 2024 roku. 

10.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Beata Kaszuba – Inspektor ds. edukacji (Sprawozdanie                       

w załączenie do protokołu).  

10.b. dyskusja. 

Dyskusji nie odnotowano. 

 

11. Projekt uchwały w sprawie udzielenia jednorazowego wsparcia rzeczowego „Wyprawka 

dla Suchedniowskiego Malucha”. 

11.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy (projekt uchwały 

w załączeniu do protokołu).  

11.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Waldemar Krogulec – 

Przewodniczący Komisji.  

11.c. dyskusja, 

Pani Dorota Miernik – radna : 

Proszę Państwa, ja nadal się wstrzymam od głosu. Jestem jak najbardziej merytorycznie za taką 

formą pomocy i uważam że to jest taki miły gest w kierunku nowego obywatela. Natomiast mam 

uwagi czy w pewnym stopniu ta uchwała nie jest dotknięta wadą prawną. Więc ze względów takich 

formalnych po prostu ma wątpliwości, dlatego też wstrzymam się od głosu, dziękuję. 

11.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia jednorazowego wsparcia rzeczowego 

„Wyprawka dla Suchedniowskiego Malucha”. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia jednorazowego wsparcia 
rzeczowego „Wyprawka dla Suchedniowskiego Malucha”. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 lutego 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 
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Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 92.31 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.69 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek nieobecny 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota WSTRZYMAŁA SIĘ 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka nieobecna 

 

Uchwała Nr 65/XII/2025 w sprawie udzielenia jednorazowego wsparcia rzeczowego 

„Wyprawka dla Suchedniowskiego Malucha” stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

12. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów 

na lata 2025-2038. 
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12.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Dyka – Skarbnik Gminy (projekt uchwały                                      

w załączeniu do protokołu).  

12.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Waldemar Krogulec – 

Przewodniczący Komisji.  

12.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano.  

12.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2025-2038. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Suchedniów na lata 2025-2038. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 lutego 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 92.31 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.69 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek nieobecny 

4 Garbala Ewa ZA 
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5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota WSTRZYMAŁA SIĘ 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka nieobecna 

 

Uchwała Nr 66/XII/2025 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2025-2038 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

13. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na 2025 rok. 

13.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Dyka – Skarbnik Gminy (projekt uchwały                                      

w załączeniu do protokołu).  

13.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Waldemar Krogulec – 

Przewodniczący Komisji.  

13.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

13.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na 2025 rok. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów 
na 2025 rok. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 27 lutego 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 92.31 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.69 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek nieobecny 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota WSTRZYMAŁA SIĘ 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka nieobecna 
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Uchwała Nr 67/XII/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na 2025 rok stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Po podjęciu powyższj uchwały Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła 15 minutową przerwę                  

w obradach. 

 

Po wznowieniu obrad przystąpiono do realizacji pkt. 14 porządku obrad. 

14. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 85/XII/2019 z dnia 24 października 2019 r. 

Rady Miejskiej w Suchedniowie w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Suchedniów. 

14.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy (projekt uchwały 

w załączeniu do protokołu).  

14.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Jacek Uba – Przewodniczący 

Komisji.  

14.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

14.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany uchwały Nr 85/XII/2019 z dnia 24 października 

2019 r. Rady Miejskiej w Suchedniowie w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Suchedniów. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany uchwały Nr 85/XII/2019 z dnia 
24 października 2019 r. Rady Miejskiej w Suchedniowie w sprawie 
uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Suchedniów. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 lutego 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek nieobecny 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka nieobecna 

 

Uchwała Nr 68/XII/2025 w sprawie zmiany uchwały Nr 85/XII/2019 z dnia 24 października 

2019 r. Rady Miejskiej w Suchedniowie w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Suchedniów stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

15. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 239/XXXV/2021 Rady Miejskiej 

w Suchedniowie z dnia 3 września 2021 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
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i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

15.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy (projekt uchwały 

w załączeniu do protokołu).  

15.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Jacek Uba – Przewodniczący 

Komisji.  

15.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

15.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany uchwały Nr 239/XXXV/2021 Rady Miejskiej 

w Suchedniowie z dnia 3 września 2021 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany uchwały Nr 239/XXXV/2021 
Rady Miejskiej w Suchedniowie z dnia 3 września 2021 r. w sprawie 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 lutego 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek nieobecny 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka nieobecna 

 

Uchwała Nr 69/XII/2025 w sprawie zmiany uchwały Nr 239/XXXV/2021 Rady Miejskiej 

w Suchedniowie z dnia 3 września 2021 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 

 

16. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy. 

16.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy (projekt uchwały 

w załączeniu do protokołu).  

16.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 
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Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Jacek Uba – Przewodniczący 

Komisji.  

16.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

16.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej 
Mobilności Miejskiej Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 lutego 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek nieobecny 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 
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8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka nieobecna 

 

Uchwała Nr 70/XII/2025 w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Północy stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie oraz odstąpienia                     

od przetargowego trybu zawarcia umowy użyczenia części nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Suchedniów. 

17.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy (projekt uchwały 

w załączeniu do protokołu).  

17.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Jacek Uba – Przewodniczący 

Komisji.  

17.c. dyskusja, 

Pani Dorota Miernik – radna : 

Ja chciałabym powiedzieć, że nie zagłosuje za tą uchwałą ponieważ mam uwagi                                              

co do kwestii formalnych, czy w tym momencie jednak Rada Miejska ma kompetencje                               

do podejmowania tego typu uchwały, nie chcę po prostu przekraczać tych kompetencji.                          

Co do merytoryki jestem jak najbardziej za, dziękuję. 

 

17.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie oraz 

odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy użyczenia części nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Suchedniów. 
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głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w 
użyczenie oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy 
użyczenia części nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Suchedniów. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 lutego 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 92.31 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 7.69 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek nieobecny 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota PRZECIW 

11 Pająk Arkadiusz ZA 
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12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka nieobecna 

 

Uchwała Nr 71/XII/2025 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie oraz odstąpienia 

od przetargowego trybu zawarcia umowy użyczenia części nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Suchedniów stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

18. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

18.a. prezentacja stanowiska (opinii) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w przedmiotowej 

sprawie, 

Stanowisko Komisji przedstawiła Pani Marta Kornecka - Przewodnicząca Komisji odczytując 

protokół z badania skargi (protokół z badani skargi w załączeniu do niniejszego protokołu z sesji).  

Przewodnicząca Komisji przedłożyła również projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

przygotowany przez Komisję i uznający skargę za bezzasadną (projekt uchwały w załączeniu                         

do protokołu). 

18.b. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

18.c. głosowanie nad uchwałą w sprawie rozpatrzenia petycji. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie rozpatrzenia petycji. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 lutego 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 84.62 % pula głosów 15 - 
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PRZECIW 2 15.38 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek nieobecny 

4 Garbala Ewa PRZECIW 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon PRZECIW 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka nieobecna 

 

Rada Miejska podtrzymała stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji uznając wniesioną 

skargę za bezzasadną.  

Uchwała Nr 72/XII/2025 w sprawie rozpatrzenia petycji stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

19. Sprawy różne. 

Pan Jerzy Żmijewski – Przewodniczący Rady Powiatu Skarżyskiego : 

Szanowni Państwo,  ja może krótko w dwóch sprawach: 
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- pierwsza to jest taka. Pan Burmistrz przedstawiając sprawozdanie informował Państwa                             

o roboczym spotkaniu, w którym wzięły udział władze Powiatu, praktycznie wszyscy członkowie 

zarządu, moja osoba i Państwo Burmistrzowie. Poza tą kwestią, o której Pan Burmistrz mówił, 

która wymaga takiej ciągłej współpracy, szczególnie nam jako radnym z tego terenu, czyli mnie 

Tadeuszowi Bałchanowskiemu, Zbyszkowi Miernikowi tu obecnemu, Cezaremu Błachowi                      

chodzi głównie o to aby mieszkańcy, którzy zgłaszają się do Pana Burmistrza mieli również 

ułatwioną drogę do rozmów w Powiecie. Starosta przyjmuje tylko w piątek ale są od tego 

Przewodniczący Rady, Wiceprzewodniczący Rady. Przewodniczący Rady Powiatu ma w każdy 

poniedziałek dyżur. Oczywiście jeżeli nie mam innych zajęć jestem zawsze do dyspozycji, 

podobnie jak Zbigniew Miernik, Tadeusz Bałchanowski czy Cezary Błach.                                                            

W kompetencji Pana Tadeusza Bałchanowskiego są sprawy związane z budownictwem, szeroko                                     

pojętą komunikacją, Zarząd Dróg Powiatowych i Wydział Ochrony Środowiska                                               

i Gospodarki Wodnej. To jest tematyka, którą zajmuje się, nadzoruje Pan Cezary Błach. Zajmuje się 

szeroko pojętą opieką społeczną z wyłączeniem tych zadań, które wynikają z ustawy o działalności 

leczniczej. Czyli nie ma w kompetencji Pan Cezary Błach spraw zwiazanych z funkcjonowaniem 

szpitala powiatowego, zakładu obwodu lecznictwa kolejowego, między zakładowym ośrodka 

medycyny pracy, to jest kompetencja Pana Starosty. Natomiast DPS i PCPR i tak dalej jest                           

w kompetencji Pana Cezarego Błacha. Każdy z nas jest ustawowo zobowiązany do tego żeby 

przyjąć w uzgodnionym czasie każdego z mieszkańców. Jest to po to między innymi żeby 

niekoniecznie ten mieszkaniec, który ze sprawami, problemami związanymi z kompetencjami 

powiatu przychodził tutaj do Pana Burmistrza. Również proszę mieszkańców, że jeżeli mają 

sprawy, które załatwia powiat to niekoniecznie trzeba czekać do Pana Starosty bo on ma dużą 

kolejkę i przyjmuje tylko w poniedziałek i czasem się czeka dwa, trzy miesiące. W tym czasie albo 

sprawy uciekają albo mogłyby być już dawno załatwione przez stosowne wydziały, które nadzorują 

wymienieni przeze mnie członkowie; 

- druga rzecz jest taka Szanowni Państwo. W Powiecie od 2000 roku funkcjonuje Fundacja Daj 

Szansę. To jest fundacja, którą utworzyli radni Rady Powiatu pierwszej kadencji oraz radni Rady 

Miasta Skarżysko-Kamienna. Ta fundacja która ma Radę Nadzorczą i Zarząd. Ci wszyscy ludzie 

pracują non profit. Skąd pozyskujemy środki finansowe. Radni Powiatu Skarżyskiego i część 

radnych Rady Miasta ze swojej diety przekazuje jakieś tam datki w wysokości według swojego 

uznania. Fundacja ta udziela stypendiów dla młodzieży i dzieci zdolnych, którzy mają średnią                 

ocen 5 i powyżej  ale również w takich przypadkach gdzie jest 4,7-4,8 takim dzieciom, których 

rodzice są w trudnej sytuacji finansowej. Składa się do 15 października wnioski, w tej chwili mamy 

18 takich podopiecznych. Jeżeli sytuacja materialna rodziców się nie zmieni to są naszymi 

stypendystami. Dwukrotnie w skali roku są organizowane przez tą fundację koncerty darczyńcy 

dzieciom, dzieci darczyńcom. Najbliższy koncert będzie 17 maja br. w związku z tym zapraszam 

wszystkich chętnych. Czasem jest wiele zabawy, wiele śmiechu ale przede wszystkim chęć pomocy 

tym młodym ludziom, którzy tego wsparcia i pomocy potrzebują. Pozyskujemy również środki 

finansowe od instytucji, od firm, od zakładów pracy, którzy widzą taką potrzebę podzielenia się 

dobrem z drugim człowiekiem. Od trzech lat pracownicy, którzy są finansistami prowadzą 

rozliczenia PITów i można się zgłosić do Starostwa Powiatowego do pokoju biura rady powiatu. 
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Tam są Panie, które rozliczają PIT, od razu oddają ten PIT i zgłaszają do Urzędu Skarbowego                      

z prośbą taką żeby te półtora procent przekazać na rzecz Fundacji.  

Szanowni Państwo, w ubiegłym roku dzięki tej pracy, osób z Fundacji Daje Szansę prawie                         

31 tys.złotych wpłynęło z tego półtora procenta. 

Pani Anna Salwa – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej : 

chciałabym podziękować za pośrednictwem Pana Burmistrza obecnemu na sali Panu Kierownikowi 

ZGK za bardzo szybko interwencję. Byłam świadkiem, wyjazd z ulicy Niskiej to jest taki 

newralgiczny punkt, Tam zabrakło piasku, ten piasek bardzo szybko został dostarczony, w ciągu 

godziny. Więc nie ukrywam, że byłam zaskoczona tempem  reakcji. Dziękuję Panu Kierownikowi, 

dziękuję Panu Burmistrzowi. 

Krzystając też z okazji mam prośbę. Wzdłuż chodnika, który znajduje się przy bibliotece 

publicznej, naprzeciwko wikariatu, idąc w stronę od poczty do biblioteki, do szkoły, do kościoła 

w dwóch miejscach dość znacznie zapadła się kostka i to stanowi zagrożenie. Jeżeli warunki 

pogodowe pozwolą Panie Burmistrzu myślę, że wyda Pan dyspozycję Panu Kierownikowi 

stosowne żeby to naprawić. Dziękuję z góry w imieniu własnym i wszystkich, którzy korzystają                 

z tego chodnika.  

Pani Dorota Miernik – radna : 

ja również chciałabym się zwrócić do Pana Kierownika ZGK jak i Pana Burmistrza, bo na ostatniej 

komisji która miała miejsce, odbyła się we wtorek informowałam o sytuacji dotyczącej utwardzania 

drogi tej biegnącej w drugiej linii zabudowy w Ostojowie, vissavi szkoły. Mieszkańcy mnie 

informują, przekazują odpowiednie zdjęcia, że tam nie jest sypany destrukt tylko glina. Mieszkańcy 

narzekają ponieważ się to wnosi, zanieczyszcza teren ich posesji, zanieczyszcza koła, opony 

samochodów, jest to bardzo, że tak powiem niekomfortowe i uciążliwe. Proszę o sprawdzenie                        

i naprawę tej sytuacji bo po prostu w takim stanie to nie może funkcjonować, dziękuję. 

 

20. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej zamknęła obrady                                      

XII  w kadencji sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie. 

 

      Protokołował                                     Sekretarz obrad                                         Przewodnicząca 

                                                                                                                                   Rady Miejskiej 

 

 Mariusz Ślusarczyk                                    Jacek Uba                                              Lidia Frątczak 
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Zapis transmisji powyższej sesji Rady Miejskiej znajduje się pod linkami: 

https://portal.posiedzenia.pl/suchedniów  

https://www.suchedniow.bip.doc.pl  

https://www.suchedniow.pl 

 

 

 

Wydrukowano z systemu do obsługi posiedzeń stacjonarnych i zdalnych posiedzenia.pl 


